
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES-VERBAL 

Incheiat cu prilejul desfa�urarii �edintei ordinare a Consiliului Local din 
data de 21 OCTOMBRIE 2024. 

Prin Dispozitia nr. 958 din 15.10.2024, emisa de Primarul Municipiului 
Giurgiu, a fost convocata �edinta ordinara a Consiliului Local pentru data de 

21 OCTOMBRIE 2024, ora 14°0
• 

Prezenti: 

1. Funieru Catalin
2. Muscalu Ionel
3. Peptanaru Gigi ca
4. Bu�cu Gheorghe
5. Nichita Tereza
6. Gadea Gheorghe
7. Damian Marian
8. Andrei Sandel Mihail
9. Tiganila George
1 0.Daut loan Adrian
I I .Pana Gheorghe
12.Maroiu Marian
13.Palalau Gheorghita Stelian

ABSENTI: 
' 

14. Sandulescu Petronela - nemotivat
15.Cioaca Ionut - nemotivat
16.Dumitriu Cristian Roberto - motivat
17.Sirbu Adelina - motivat
18.Costache Robert - nemotivat
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19 .Ionita Ciprian - nemotivat 

20.Nicorescu Gelu - nemotivat

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Sfuut mana doamnelor, buna ziua 
domnilor! incepem ultima �edinta a acestui mandat. Doamna secretar suntem prezenti, avem 
cvorum? 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana:Da, domnule pre�edinte, sunt prezenti 13 
consilieri locali, absenteaza 7, doamna consilier Sirbu Adelina, domnul Costache Robert, 
domnul Nicorescu Gelu, doamna Sandulescu Petronela, domnul Cioaca Ionut, domnul 
Dumitriu Cristian Roberto motivat �i domnul Ionita Ciprian nemotivat. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Putem incepe! Sa ne ridicam sa 
ascultam imnul de stat. 

Se asculta imnul de stat. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:De�i ultima �edinta ordinara a acestui 
mandat, nu se �tie niciodata, mai avem cateva zile, este una consistenta �i inainte de a trece la 
proiectul ordinii de zi, sa aprobam procesul verbal al �edintei Consiliului Local al Municipiului 
Giurgiu din data de 15.10.2024, cine este pentru? 12 voturi. Se abtine cineva? Domnul Palalau 
Gheorghita. Cineva impotriva? Nimeni. Multumesc! Trecem la proiectul ordinii de zi, avem un 
proiect al ordinii de zi cu 7 puncte �i ii rog pe domnul primar sa ne spuna daca suplimentam 
aceasta ordine de zi cu alte puncte? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Va propun 2 suplimentari dar dupa suplimentarea 
unu,anularea sau scoaterea de pe lista a proiectului numarul 11 prin inlocuirea lui pe 
suplimentarea doi cu proiectul 1. Multumesc! Asta datorita faptului ca s-au succedat mai multe 
sume de bani. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Mai avem o propunere privind 
suplimentarea ordinii de zi a �edintei de consiliu local cu 13 puncte. Cine este pentru cu aceasta 
ordine de zi? Unanimitate - 13 voturi. Multumesc! Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 
impotriva? Nimeni. 

1. Proiect de hotarare nr. 255/19.08.2024 privind aprobarea Planului Urbanistic

Zonal ,,Pare de activitafi cu funcfiuni logistice �i de producfie", beneficiar S.C. M FOOD 

INDUSTRIE S.R.L. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei urbanism �i amenajarea
teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalin: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Multumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cme este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 
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2. Proiect de hotarare nr. 276/28.08.2024 privind aprobarea Planoloi Urbanistic Zonal

,,Realizare centrala electrica fotovoltaica Pi=3,78 KW", beneficiar CONSIG S.A. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnol pre�edinte de �edinta Moscalo Ionel:A vizul comisiei urbanism �i amenajarea 
teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnol consilier Foniero Catalin: A viz favorabil. 

Dornnol pre�edinte de �edinta Moscalo Ionel: Multumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cme este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 

3. Proiect de hotarare nr. 278/02.09.2024 privind modificarea Regolamentoloi privind
cre�terea �i detinerea cainilor de dornicilio in Monicipiol Giorgio, aprobat prin 
Hotararea Consilioloi Local al Monicipioloi Giorgio nr. 39 din 27.02.2014. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnol pre�edinte de �edinta Moscalo Ionel:A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnol consilier Peptanaro Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Moscalu Ionel:Avizul com1S1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bo�co Gheorghe: A viz favorabil. 

Dornnul pre�edinte de �edinta Moscalo Ionel: Multumesc! Discutii? Ceva noutati? 
Vrea cineva sa ne spuna ceva in plus? Va rog, la microfon. 

Doamna director Gina Glavan: Buna ziua! La registratura generala a Primariei 
Municipiului Giurgiu au fost depuse un numar de 42 de solicitari privind modificarea 
articolului 18 din Regulament, respectiv art. 18 prevedea interzicerea plimbarii cainilor in 
functie de talie �i rasa, in parcurile publice �i in locurile de joaca. in urma solicitarilor acestor 
cetateni s-a revenit �i acum interzicerea va fi numai in locurile de joaca, deci in parcuri va fi 
permis accesul cainilor. Bineinteles sa fie dotati �i sa aiba tot ce trebuie. Conform legislatiei, 
indiferent de talie �i rasa ... 

Domnol consilier Tiganila George: �i vi cu un pittbul sau un ciobanesc dala ... 

Domnul pre�edinte de �edinta Moscalu Ionel: Deschideti microfonul sa se 
inregistreze. 

Domnul consilier Tiganila George: Deci nu la tot felul de caini sa dea voie sa se 
plimbe in pare cu ei, mai ales ca vin fara lesa, fara botnita sau rara alte ... Aia sa ii tina acasa, nu 
sa mearga cu ei in pare sa scape din lesa �i sa manance un copil. 
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Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Domnul consilier Funieru? 

Domnul consilier Funieru Catalin:Ace�ti caini vor intra sub incidenta legii �i vor fi 
amendati dar nu poti sa interzici unuia sa vina in pare. Legislatia in vigoare prevede amenzi 
pentru fiecare caz in parte. 

Domnul consilier figanila George: Da, dar daca vine cu un pitbul, Doamne fere�te, sa 
scape din lesa sau cine �tie cum �i sa mu�te un copil? Eu �tiu ca sunteti medic veterinar dar ... 

Domnul consilier Funieru Catalin: I�i vor asuma chestia aceasta. 

Domnul consilier figanila George: Cine sa-�i asume? Pana la asumare, mananca 
copilul acela. 

Domnul consilier Funieru Catalin: Legislatia impune anumite norme pentru asemenea 
cazuri. Amendam in consecinta. 

Doamna director Gina Glavan: Articolul 18, aliniatul a, spune "in timpul plimbarii 
cainilor pe domeniul public, ace�tia vor fi purtati obligatoriu in lesa indiferent de talie sau rasa. 
Cainii de talie mijlocie �i mare declarati periculo�i, conform legislatiei in vigoare, vor purta in 
mod obligatoriu botnita." Deci sunt anumite ... Si sunt sanctionate contraventional nerespectarea 
acestora ... 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumim! Va rog sa inchideti 
microfonul. Mai sunt discutii? Daca nu mai sunt discutii, cine este pentru? Unanimitate 13 
voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

4. Proiect de hotarare nr. 281/04.09.2024 privind modificarea tarifelor practicate in
activitatea de transport persoane in regim de taxi in Municipiul Giurgiu. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:A vizul comisiei servicii pub lice, munca 
�i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Mulfumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cme este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 
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5. Proiect de hotarare nr. 320/14.10.2024 privind aprobarea cesiunii contractului de

concesiune nr. 1812/15.01.2016, incheiat intre Municipiului Giurgiu �i S.C. TONY MAR 

IMPEX S.R.L., pentru terenul situat in Piafa Centrala, aferent Spafiului Comercial nr. 4. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publicii

localii, juridic �i de disciplinii? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cine este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotrivii? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 

6. Proiect de hotarare nr. 322/14.10.2024 privind aprobarea vanzarii prin atribuire

directa a unui imobil compus din construcfie �i teren aferent in suprafafa de 235,00 mp., 

situat in Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, nr. 12A. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publicii

localii, juridic �i de disciplinii? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Doamna Secretar General Baiceanu Liliana:Domnule pre�edinte, dacii imi permiteti 

sii intervin, la acest proiect trebuie sii precizez ca potrivit Codului Administrativ, cvorumul 

necesar este de 14 voturi, raportat la numiirul de cosilieri in functie, respectiv 20. Fiind prezenti 

doar 13 practic nu intrune�te cvorumul pentru a fi supus aprobiirii. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Propun scoate acestuia de pe ordinea de zi, toate 

proiectele care tin de patrimonial. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Le scoatem de pe ordinea de zi? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: 11 scot pe 6 �i treci mai departe. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Ok, acest proiect nu a trecut dar a fost 

scos de pe ordinea de zi. 

7. Proiect de hotarare nr. 323/14.10.2024 privind modificarea Hotararii Consiliului

Local nr. 121/01.04.2013 �i a Hotararii Consiliului Local nr. 340/26.09.2013. 
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- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Avizul comisiei urbanism §i amenajarea 

teritoriului, protectia mediului, agricultura §i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalin: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cme este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 

PUNCTESUPLIMENTARE 

1. Proiect de hotarare nr. 318/14.10.2024 privind stabilirea duratei unor contracte de

inchiriere pentru suprafetele locative cu destinatia de locuinte, ce aparfin domeniului 

public �i privat al Municipiului Giurgiu, precum �i a celor aflate in administrarea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

- Aviz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cme este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 

2. Proiect de hotarare nr. 321/14.10.2024 privind aprobarea diminuarii suprafetei de

teren situat in �oseaua Portului, FN, obiect al Contractului de Concesiune nr. 

22.239/27.08.2001. 

- A viz Comisii de specialitate:
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul com1S1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc! Discutii? 

Domnul consilier Maroiu Marian: Despre ce este vorba aici? 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Te rog, domnule director. 

Domnul director Traistaru Cristian: in urma implementarii de catre APDF a 
proiectului de cheu diminuam suprafata �trandului din 11.502 mp. in 9674 mp. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Ok! Mai sunt discutii? Cine este 
pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. Mai 
avem vreun proiect care trebuie scos? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Patrimoniu? Ok! 

3. Proiect de hotarare nr. 326/17.10.2024 privind scoaterea din evidenfa contabila a
Primariei Municipiului Giurgiu, respectiv din Contul 231 ,,Active fixe corporale in curs de 
execufie" a unor obiective de investifii. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul com1S1e1 buget-finante,
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc! Discutii? Nu sunt discutii, 
cme este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 

4. Proiect de hotarare nr. 327/17.10.2024 privind declan�area procedurii de selecfie a

membrilor in Consiliul de Administrafie al societafii Uzina Termoelectrica Production 

Giurgiu S.A., avand ca autoritate tutelara Consiliul Local al Municipiului Giurgiu. 

- A viz Comisii de specialitate:

Doamna Secretar General Baiceanu Liliana: La acest proiect �i la urmatorul o sa
trebuiasca sa votati cu vot secret. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Foarte bine! 
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Doamna Secretar General Baiceanu Liliana: Daca sunteti de acord sa le lasam la 
final? 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Nu le mai lasam,le votam acum. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei servicii publice, munca 
�i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Aici se trece la vot secret a�a ca vom 
primii buletinele de vot. A veti la mapa toata lumea aceasta hotarare, sa dam citire �i acesteia, 
declan�area procedurii de selectie a membrilor in Consiliul de Administratie al societatii Uzina 
Termoelectrica Production Giurgiu S.A., avand ca autoritate tutelara Consiliul Local al 
Municipiului Giurgiu. Art 2, se constituie comisia de selectie pentru numirea membrilor 
Consiliului de Administratie al Societatii Uzina Termocelectrica Production Giurgiu S.A. cu 
urmatoarea componenta, membrii, Coco� Adriana - pre�edinte, �chiopu Valentina Cristina -
secretar, Popescu Madalina - expert �i membrii supleanti, Ionescu Livia Mariana - pre�edinte, 
Voinea Mirel Florin- secretar, Ion Iustina - expert idependent. Deci acestea in conformitate cu 
noile prevederi le gale, dupa cum �titi, a�a ca ... A vem propunerile, trecem la vot secret. il citesc 
�i pe 5. 

5. Proiect de hotarare nr. 328/17.10.2024 privind declan�area procedurii de selecfie a

membrilor in Consiliul de Administrafie al Societafii Giurgiu Constructii Edilitare S.R.L., 

avand ca autoritate publica tutelara Consiliul Local al Municipiului Giurgiu. 

- Aviz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei servicii publice, munca 
�i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Aici art. 2, se constituie comisia pentru 
numirea membrilor in Consiliul de Administratie al Giurgiu Constructii Edilitare S.R.L., avand 
urmatoare componenta, membrii - Parvan Dan Cristian - pre�edinte, �chiopu Valentina Cristina 
- secretar, Popescu Madalina - expert independent. �i la supleanti, Vaduva Steluta - pre�edinte,
Voinea Mirel Florin - secretar, Ion Iustina - expert idependent. Le �titi �i numele. Trecem la
vot.
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Doamna Secretar General Baiceanu Liliana: Haideti sa votam acum. 

CONSILIERII MERG PE RAND SA i�I EXPRIME VOTUL. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Comisia de numarare �i validare tocmai 
�i-a incheiat misiunea �i domnul pre�edinte George pganila ne va spune care este rezultatul. 

Domnul consilier Tiganila George: Dintr-un numar de 13 consilier prezenti, 13 voturi 
dupa cum urmeaza , pentru, niciun vot impotriva, abtineri nu sunt. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Si la punctul 4 �i la punctul 5. 

Domnul consilier Tiganila George: Si la punctul 4 �i la punctul 5 tot la fel, 13 voturi 
pentru dintr-un numar de 13 consilieri prezenti. 

6. Proiect de hotarare nr. 329/17.10.2024 privind aprobarea formei actualizate a

,,Strategiei de Dezvoltare Durabila a Municipiului Giurgiu pentru perioada 2021-2027" 

ca urmare a corelarii acesteia cu Planul de menfinere a calitatii aerului. 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul com1S1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc! Doamna director Ianca 
Meca, ne spuneti ceva despre acesta dezvoltare, aceasta strategie? 

Doamna director Ianca Meca: Planul strategic ar include propunerile de proiecte �i de 
obiective ce urmeaza a fi indeplinite prin investitiile �i nu numai din toate actiuniile care vor fi 
realizate in Municipiul Giurgiu. Am mers putin pe repede inainte in sensul ca ADR-ul a dechis 
apel de depunere a strategiilor pentru verificarea conformitatii. inainte ca aceasta sa obtina 
avizul Protectiei Mediului conform procedurii de evaluare strategica de mediu. Prin urmare ei 
ne-au cerut doar sa facem dovada ca am initiat obtinerea avizului de mediu. Ne-au cerut sa 
aprobam strategia prin Hotarare de Consiliu intrucat a fost validata de ei �i apoi Agentia de 
Mediu ne-a cerut sa verificam conformitatea cu cele prevazute in planul de mentinere a calitatii 
aerului, prin urmare este nevoie sa mai aprobam odata, nefiind modificari esentiale in 
documentul propriu - zis ci doar planul de masuri, in anumite puncte. Prin urmare este nevoie 
sa aprobam ultima versiune, sa speram, a acestei strategii, de aceea am facut hotararea, cumva 
strategia este in forma actualizata, conform cerintelor date de planul de mentinere a calitatii 
aerului. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc frumos, mai sunt discutii? 
Daca nu, cine este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 
impotriva? Nimeni. 
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7. Proiect de hotarare nr. 330/18.10.2024 privind aprobarea termenului maxim de

implementare �i a cheltuililor aferente finalizarii proiectului ,,Lucrari de intervenfii 

pentru cre�terea performanfei energetice: Liceul Teoretic ,,Nicolae Cartojan" din 

Municipiul Giurgiu", cod SMIS 138710, finanfat in cadrul Programului Operational 

Regional 2014-2020. 

- Aviz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc! Va multumesc frumos ca 
ati ramas aici sa ne spuneti ... 

Doamna director Ianca Meca: Acesta �i urmatoarele 3 proiecte sunt in aceea�i 
maniera �i avem prelungirea termenului maxim de implementare conform cu cele prevazute in 
instructiunile Autoritatii de Management al Programului National Regional, respectiv 
finalizarea nu mai tarziu de 31 decembrie 2025. Spre deosebire de ceea ce am avut pana acum 
�i anume finalizarea la 31 decembrie 2024 a unor categorii de proiecte, acelora incluse in 
categoria proiecte nefinalizate, este vorba despre 3 din cele 4 cladiri �colare pe care le 
eficientizam energetic �i Gradinita 3 care este in constructie ca obiectiv nou. Pe noi ne ajuta 
putin acest lucru prin prisma faptului ca vom avea un ragaz sa facem ultimele plati �i apoi sa 
trimitem cererea de rambursare finala �i dupa 31 decembrie 2024. Atfel de implicatii, nu sunt. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc! Alte discutii? Va rog! 

Domnul consilier Palalau Gheorghifa: Sa intelegem ca aceste fmantari vin tot din 
fonduri nerambursabile, nu? 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Sa intelegem ca o sa ne raspunda acum 
doamna director. 

Doamna director Ianca Meca:Aceste finantari, adica ceea ce nu s-a cheltuit pana la 31 
decembrie 2023, revin beneficiarului. Doar ca, termenul pana la care eram obligati sa 
finalizam proiectele s-a prelungit cu eel mutlt 1 an. Noi nu v-om merge 1 an. Oricum �i la 
momentul acesta finantarea este din bugetul local, doar ceea ce ramasese dupa 31 decembrie 
2023. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Mai sunt intrebari? Discutii? Daca nu, 
cine este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? 
Nimeni. 
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8. Proiect de hotarare nr. 331/18.10.2024 privind aprobarea termenului maxim de

implementare �i a cheltuililor aferente finalizarii proiectului ,,Lucrari de interventii 

pentru cre�terea performantei energetice: �coala Gimnaziala ,,Sfintii Martiri 

Brancoveni" din Municipiul Giurgiu, cod SMIS 138713, finantat in cadrul Programului 

Operational Regional 2014-2020. 

- A viz Cornisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:A vizul cornisiei adrninistratie publica

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Avizul corn1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multurnesc frurnos, rnai sunt discutii? 
Daca nu, cine este pentru? Unanirnitate - 13 voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 
irnpotriva? Nirneni. 

9. Proiect de hotarare nr. 332/18.10.2024 privind aprobarea termenului maxim de

implementare �i a cheltuililor aferente finalizarii proiectului: ,,Lucrari de interventii 

pentru cre�terea performantei energetice: �coala Gimnaziala Nr. 3, arondata �colii 

Gimnaziale ,,Mircea eel Batran" din Municipiul Giurgiu", cod SMIS 138712, finantat in 

cadrul Programului Operational Regional 2014-2020. 

- A viz Cornisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:A vizul cornisiei adrninistratie publica

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Avizul corn1S1e1 buget-finante, 

adrninistrarea dorneniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc frurnos, mai sunt discutii? 
Daca nu, cine este pentru? Unanirnitate - 13 voturi. Se abtine cineva? Nirneni. Cineva 
irnpotriva? Nirneni. 

10. Proiect de hotarare nr. 333/18.10.2024 privind aprobarea termenului maxim de

implementare �i a cheltuililor aferente finalizarii proiectului ,,Reabilitarea, extinderea �i 

dotarea Gradinitei cu program normal nr. 3 Giurgiu, cod SMIS 126033, finanfat in 

cadrul Programului Operational Regional 2014-2020. 
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- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:A vizul comisiei administratie publica

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Peptanaru Gigica: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc frumos, mai sunt discutii? 
Daca nu, cine este pentru? Unanimitate - 13 voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 
impotriva? Nimeni. 

11. Proiect de hotarare or. 334/18.10.2024 privind aprobarea rectificarii Bugetului local

de venituri §i cheltuieli pe anul 2024. 

RETRAS 

12. Proiect de hotarare or. 335/18.10.2024 privind rectificarea Bugetului

centralizat al institutiilor publice finanfate integral sau partial din venituri proprii §i 

subvenfii pe anul 2024 

- A viz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul comis1e1 buget-finante,

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc frumos, mai sunt discutii? 
Daca nu, cine este pentru? Unanimitate - 12 voturi. Se abtine cineva? 1 abtinere - domnul 
consilier Palalau Gheoghita. Cineva impotriva? Nimeni. Mergem mai departe. 

PROIECTE SUPLIMENTARE 2 

1. Proiect de hotarare or. 336/21.10.2024 privind aprobarea rectificarii Bugetului local

de venituri §i cheltuieli pe anul 2024. 

- Aviz Comisii de specialitate:

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Avizul com1S1e1 buget-finante,

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

12 



Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc frumos, discutii? Daca nu, 
cine este pentru? Unanimitate - 12 voturi. Se abtine cineva? 1 abtinere - domnul consilier 
Palalau Gheoghita. Cineva impotriva? Nimeni. Mergem mai departe. Ne indreptam catre 
punctul diverse al ordinii de zi pentru ca este o �edinta ordinara �i o informare o avem toti la 
mapa. Cred ca acum in inchierea unui mandat deosebit de solicitant �i greu, conditii de 
pandemie �i de inceput de razboi la granita �i de scumpiri extraordinare �i de prezenta cea mai 
numeroasa, nu intotdeauna de ambele paqi ale mesei dar de fiecare data foarte dese aceste 
�edinte cred ca a�a cum spuneam a fost un mandat in care consilierii locali chiar �i-au aratat 
faptul ca iubesc ora�ul acesta �i au participat indiferent ca a fost sambata, duminica sau in alte 
conditii la toate chemarile de indata sau extraordinare ale edilului �ef, ale domnului primar 
Anghelescu care o sa-i dau cuvantul. 

Domnul primar Anghelescu Adrian:Multumesc! Dumnezeu sa ne ajute pe parcursul 
viitor al fiecaruia dintre noi, eu am tinut sa facem inca o �edinta ordinara pana la investitura 
noului Consiliu Local care va avea loc joia aceasta la ora 11 :00 �i sunteti invitati daca doriti sa 
participati sa schimhati cateva impresii �i idei cu noii consilieri, acolo unde este cazul 
bineinteles, acolo unde nu sunt idei fixe. Eu va multumesc realmente a�a cum a spus colegul 
nostru, domnul Muscalu pentru faptul ca am avut situatii critice, privind transportul public de 
calatori �i altele �i altele �i chiar daca ati avut un mandat intr-o perioada cea mai dificila din 
ultimii 34 de ani, eu cred ca v-ati descurcat �i ati facut cinste alegatorilor dumneavoastra. Va 
multumesc inca odata, va doresc sanatate �i numai bine! 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Daca dintre colegi vrea sa mai spuna 
cmeva ceva ... 

Domnul consilier Pana Gheorghe: Daca dumnevoastra ne-ati multumit pentru 
activitatea pe care noi am desfa�urat-o, buna, mai putin buna, doream sa multumesc �i eu 
tuturor celor care sunt prezenti in aceasta sala �i care nu sunt �i care din punctul meu de vedere 
am colaborat �i am colaborat foarte mult �i foarte bine. Probabil ca �i pe viitoar chiar daca nu 
vom mai fi in cadrul Consiliului Local, atunci cand vom avea nevoie de un sprijin din partea 
dumneavoastra cred ca u�ile vor fi deschise. Va multumesc! 

Domnul consilier Maroiu Marian:in primul rand vreau sa multumesc �i eu aparatului 
propriu al primariei care, cu ajutorul caruia am putut ace�ti 4 ani, mai ales 12 ani pentru ca eu 
vorbesc de o perioada de 12 ani in care am fost consilieri local, intotdeauna au fost alaturi de 
noi �i ne-au deservit cu anumite informatii care au fost necesare �i mai ales pentru bunul mers 
al lucrurilor in primarie �i in acest ora�. Urez succes noii echipe care vine, eu cred ca ne-am 
achitat atat cat am putut fiecare de sarciniile �i obligatiile pe care le-am avut. Dumnezeu sa ne 
ajute in continuare sa facem ceea ce este bine pentru acest ora�. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamne ajuta! 

Domnul viceprimar Marian Damian: Eu a� vrea sa iau cuvantul daca imi permiteti, 
bineinteles ca am sa incep prin a va multumii tuturor pentru onoarea de lucra impreuna, atat 
dumneavoastra stimati consilieri locali cat �i dumneavoastra tuturor celor care activati in cadrul 
primariei. Pentru mine a fosy o sarcina �i mai grea pentru ca atrihutiunile au fost unele 
deosebite. Va multumesc in primul rand ca acum 4 ani m-ati votat �i m-ati investit cu aceasta 
uria�a responsabilitate. Am colaborat foarte bine cu intre colectivul primariei �i vreau sa asigur 
pe toti giurgiuvenii ca �i daca uneori in cadrul Consiliului au fost discutii contradictorii, ele au 
fost doar constructive pentru ca este clar, toata lumea are dreptul la o opinie �i nu intotdeauna 
opiniile sunt de aceea�i parte. Este firesc sa existe �i aceste discutii, lumea trebuie sa inteleaga 
ca in urma unor dezbateri, uneori chiar aprinse se nasc idei constructive. Eu a�a le-am 
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interpretat �i dupa 4 ani consider ca am reu�it sa capat o experienta foarte bogata �i in acest 
domeniu de activitate. Va multumesc tuturor �i de asemenea va garantez ca de asemenea de 
cate ori se va apela la experienta pe care am dobandit-o in aceasta perioada va voi sta la 
dispozitie. Multumesc frumos! 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel:Ok. Doamna Peptiinaru. 

Doamna consilier Peptanaru Gigica: Ar trebui sa le multumim giurgiuvenilor ca in 
urma votului lor am stat pe aceste fotolii �i pentru ei am lucrat iar daca au simtit un discomfort 
din cauza unor lucrari care s-au facut, care noi le-am pus pe tava aici �i eu �tiu au avut ni�te 
probleme, sa ne ierte ca nu am facut-o din rea vointa, am facut-o spre binele cetateanului �i 
pentru infrumusetarea ora�ului in care traim. Va multumesc �i le multumesc �i celor care sunt 
in fata mea, aparatului din primarie care ne-a fumizat orice cand am avut nevoie �i pe uni din 
noi cred ca ne-au �i invatat, eu venind mai tarziu, nu am �tiu ni�te lucruri dar am cerut explicatii 
care ni s-au dat �i pe care le-am inteles �i le multumesc. Multumesc �i domnului primar ca a 
avut rabdare cu mine. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Mai vrea cineva sa ia cuvantul? Atunci 
va multumesc �i eu inca odata, le multumesc �i colegilor din aparatul propriu, le multumesc �i 
concetatenilor care ne-au votat �i care ne-au dat increderea lor, multumesc presei care de 
fiecare data a fost printre noi �i care a incercat sa prezinte in mod obiectiv realitatea din sala. 
Poate ca nu a parut chiar a�a de luptatoare cum o prezenta mai devreme colegul meu,d omnul 
Damian pentru ca aici in Consiliu chiar am intalnit colegi foarte buni indeferent de partid �i le 
muljumesc ca ne-am inteles foarte bine iar pe de lata parte toate aceste discutii in 
contradictoriu s-au purtat in comisii, acolo unde chiar de fiecare data fiecare proiect a fost 
disecat, impartit firul in patru �.a.m.d. Inca odata, desigur �i pentru mine a fost o mare onoare, 
ramane o onoare pentru toata viata! Va multumesc tuturor �i Doamne ajuta! 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamne ajuta! �i la final chiar imi cer scuze ca 
ma gandeam ca nu ati avut nicio calatorie extema �i nici macar o calatorie nationala. Imi pare 
rau! Vremurile s-au schimbat. Doamne ajuta! 

�edinta se incheie la ora 14:35 

P RE � E D I N T E, 

IONEL MUSCALU 
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intocmit, 
Maria Popa 




